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неуредени...Всички беззъби граждани и
в "плащещ" външен вид да имат право
"на долекуване, продължително
лечение и рехабилитация в
структурата на Военномедицинската
академия"

Елисавета
Новакова 07.01.2021

браво господинеКадрови
военнослужещи, съгласно гатвената
наредба, не могат да бъдат приемани
на планово лечение във ВБ ако нямат
направен първоначален избор на
общопрактикуващ лекар.Въпреки
правата си по ЗОВС и липсата на
изрично задължение за избор на
такъвwell done

enherma 27.12.2020


